
HYVINKÄÄN KYLÄASIAIN NEUVOTTELUKUNTA
17. kokous
Aika: ti. 7.11.2018 klo 17-19.10
Paikka: Kaukasten Juhlatalo

OSALLISTUJAT:
Jyrki Mattila, kaupunginjohtaja, puheenjohtaja
Markku Nieminen, ympäristöpalvelu, sihteeri
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Paula Caven, Kaukasten asukasyhdistys
Satu Hongell, Aimo Tuominen Kytäjän kyläyhdistys
Merja Taipale, Kytäjän kyläyhdistys
Elina Penttinen, Nopon koulun vanhempainyhdistys
Jari Hartzell, Nopon kyläyhdistys
Tapio Kolmonen, Palopuron kyläyhdistys
Riitta Malmberg Palopuron kyläyhdistys

Kirsti Laakso, Usminjärven alueen asukasyhdistys
Tero Tonteri, Usminjärven alueen asukasyhdistys
Tuovi Mattila, Ridasjärven nuorisoseura
Ninni Ranz, Ridasjärven koulun vanhempainyhdistys

KAUPUNGINHALLITUKSEN EDUSTAJAT:
Aki Korpela
Pekka Laine
Arto Järvinen
Jaakko Haapamäki
Iida-Eveliina Rantalainen

LISÄKSI:
Ville Hyytiäinen, Hyvinkään kaupunki

ASIALISTA

1. Kokouksen avaus ja edelliskokouksen muistio
Jyrki Mattila avasi kokouksen klo 17.05. Muistiosta ei huomautettavaa.

2. Isäntäkylän ajankohtaiset
Kaukasten asukasyhdistyksen puheenjohtaja Tiina Lesonen kertoi, että Kaukasten uusi luontopolku on ollut
suosittu. Kulttuuriyhdistys on ollut aktiivinen ja konsertteja on tänä vuonna viisi, seuraavana joulukonsertti
8.12. klo 18. Itsenäisyyspäiväjuhlia vietetään 6.12. klo 16, jolloin luvassa on teatteriesitys Kaukasten
vuoden 1918 tapahtumista.

3. Kylien turvallisuussuunnitelmat
Kaupungin turvallisuus- ja riskienhallintakoordinaattori Ville Hyytiäinen esitteli kaupungin
turvallisuussuunnitelmatyötä. Tiina Lesonen esitteli Kaukasten turvallisuussuunnitelmatyötä.

Kytäjä on päivittänyt turvallisuussuunnitelmataulukkonsa ja Kaukasten turvallisuussuunnitelma on
valmistumassa. Myös Palopuro on päivittämässä turvallisuussuunnitelmaansa ja Ahdenkallio- Ylentola on
aloittamassa oman työnsä. Noppo on tehnyt turvallisuussuunnitelman viime kerralla, mutta ei ole nyt sitä
päivittämässä. Usminjärvellä seurataan uuden suunnitellun tielinjauksen vaikutuksia ja päätetään
tarvittaessa turvallisuussuunnitelman tekemisestä.

4. Kylien kehittämisen toimintasuunnitelma
Kaupunginvaltuusto hyväksyi kylien kehittämisen toimintasuunnitelman kokouksessaan 15.10.2018. Sihteeri
esitteli toimintasuunnitelmaa. Tietoliikenneasioita toivottiin toimintasuunnitelmaan mukaan. Kylien
kehittämisen toimintasuunnitelman toimenpiteiden toteutumista seurataan vuosittain ja se päivitetään
valtuustokausittain.

5. Osallistuvan budjetoinnin kokeilu
Tarkistettiin kylien osallistuvan budjetoinnin toimenpiteiden tilannetta tämän vuoden osalta. Osallistuvan
budjetoinnin hankkeisiin liittyvät hankinnat on tehtävä vuoden 2018 aikana. Rakentaminen ja muu
käytännön toteutus on mahdollista tehdä vuoden 2019 puolella. Kylien osallistuva budjetointi jatkuu myös
vuonna 2019. Haku avataan jo tammikuussa ja kyläasiain neuvottelukunta tekee esityksensä maaliskuussa.



6. Muut asiat
- 13.11.2018 yleisötilaisuus Ridasjärven kylätien kevyenliikenteenväylästä Ridasjärven koululla
- 14.11.2018 yleisötilaisuus Kytäjäntien kevyenliikenteenväylästä Maapirttillä
- Kytäjärvi kuntoon -tilaisuus 20.11.2018 klo 17 Maapirttillä
- EMO ry:n hallitukseen esitetään keväällä 2019 Kytäjän Merja Taipaletta

7. Seuraava kyläasiain neuvottelukunnan kokous, aiheet ja paikka
Seuraava kokous pidetään Palopurossa 6.3.2018 (seuraavana vuorossa Noppo). Tällöin tehdään esitys
osallistuvan budjetoinnin rahanjaosta.

Muistion laati 12.11.2018

Markku Nieminen


